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Formosan Arts & Technology Museum福爾摩沙藝術科技博物館為培植年輕一代台美人在藝術/博物館學和科技相

關領域的未來專業新秀，將於 2022年起舉辦藝術科技類高中畢業生入學本科的鼓勵獎學金。 

❖ 福爾摩沙藝術科技博物館 獎學金 2022年度開始接受申請，截止日期為 8月 30日 

❖ 藝術獎學金，獎勵加州優秀的高中生接受大學入學藝術教育。本年度獎金名額 4位藝術類別，每位得獎

可獲得$500美元。 

❖ 獲獎學生參加本年度博物館 10/15/22在 Pacific Palm Resort舉辦的年會暨頒獎典禮並參加藝術展覽活動。 

❖ 申請學生請注意: 郵寄申請表格和作品，請郵寄複印的作品資料到本博物館辦公室。所有申請者的申請表

格和複印作品不會退還給申請者。 郵寄地址Mailing address: 23135 Madison St. #203 Torrance, CA 90505      

           

1. 申請符合資格申請人須為台美公民或台美永久居民。 

2. 今年夏天畢業的高中生。 

3. GPA scale達 3.5以上。 

4. 今年秋天入學美國學院、大學的本科藝術類課程。 

5. 申請藝術類的學生請附加三張繪畫或素描作品。其中一張作為展覽用。 

6. 大學或學院入學證明 

 

1. Be a citizen or permanent resident of the Taiwan- US, 

2.  Be a graduating California high school senior. 

3. Have a minimum cumulative GPA of 3.5. 

4. Have successfully gained admission to an accredited 4-year college or university in the US and the applicant will be 

enrolled in a full-time undergraduate course of art major studies no later than fall of the year of application.              

 5. Applicant must submit 3 paintings or drawings. 

6. Have the university of college enrollment letter. 

The award-winning students will be invited attend this year's annual meeting, awards ceremony.  by selected one of the 

art pieces joining to the art exhibition at the museum event on 10/15/22 at the Pacific Palm Resort in City of Industry, 

CA.  Please noted, must submit all the copies of document and materials, don’t send the originals.  All the materials will 

not be able to return to applicants. 

For the application details please contact Huan Su by Email:  info@formosanmuseum.org    
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福爾摩沙 藝術科技 博物館藝術/博物館學和科技類獎學金 申請表                                                                   

Formosan Arts & Technology Museum Scholarship  

 2022 Application Form for Arts/Museum Studies 

INSTRUCTIONS: 

This application form should be typed and completed by the applicant. Each question must be answered clearly and 

completely. Detailed answers are required to make the most appropriate arrangements. If necessary, additional pages 

of the same size may be attached.  請詳實工整填寫本表，以利審核，如有需要，可自行加頁說明。 

Applicant Information                                                                      Date of Application  

Name (ENG)                                                               Name (漢字) 

DOB:                               Phone:                                Email/Line:      

Address: 

Use a separate, write an essay in English with no more than 2000 words, to present your prospect of 

fine arts or the idea of technology. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


